
 

 
 

 

 

 

Kommunstyrelsen 2020-09-22 

 

 

Protokollsanteckning ärende 6, Fördjupad utredning om nytt kommunhus 

 

Drevvikenpartiet ser fördelarna med att samla kommunens och bolagens administrativa 

personal i ett och samma hus, istället för att sitta utspridda i ett stort antal olika 

byggnader. Nya arbetssätt och ökat distansarbete gör också att ytan per anställd kan 

minskas väsentligt.  

Drevvikenpartiet ser dock inte att utredningen tagit hänsyn till det faktum att frågan om 

en kommundelning fortfarande är högst aktuell och kan komma att genomföras innan ett 

nytt kommunhus står färdigt. Om en fjärdedel av kommunen skulle avskiljas och bilda 

en ny kommun måste det finnas en beredskap för att antalet personer som skulle arbeta i 

Huddinge kommuns nya kommunhus kan bli avsevärt färre. 

Vi ser inte heller att utredningen tagit i beaktande att den politiska organisationen har 

behov av avskilda, låsbara kontorsrum. 

 

För Drevvikenpartiet 

 

 

Ingalill Söderberg  Leif Dyrvall 
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